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Írásbeli kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Milyen lépéseket tervez a Kormány a jövőre nézve, hogy a belvíz ne okozzon olya n
problémákat, mint az idei évben (is)? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Évről-évre egyre nagyobb gondot okoz a belvíz a mez őgazdaságban. A tavaszi munkálato k
kezdetén is több tízezer hektáron állt a víz . A jelenlegi vezetés semmit sem tett az elmúl t
években, pedig 2000 után 2010-ben, 2014-ben, 2015-ben és 2016-ban is komoly károkat oko z
és okozott a belvíz . A felesleges víz elvezetése csak a csatornarendszer megfelel ő állapota
mellett lehetséges. Az elmúlt hat évben a csatornák karbantartása a közmunkások bevonásáva l
történt. Ez fontos, de nem elégséges, mivel a kotrást és a m űtárgyak rendbetételét ez nem
pótolja. Másik oldalról megközelítve a belvíz elvezetésére alkalmatlan csatornákból nem lehet
öntözni. Ez is az oka annak, hogy az öntözött terület nagysága jelentősen nem növekedett az
elmúlt években, pedig a klimatológusok figyelmeztetnek, hogy a tavalyi h őhullámok egyre
gyakrabban fognak előfordulni .

Tisztelt Miniszter Úr !

Miért nem vesz tudomást a kormányzata kialakult helyzetr ől? Mikor tesznek érdemi
lépéseket a problémák mérséklésére ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. április 12 .
Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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